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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 2.9:

● Ordførerne besøker virksomhetene. Ordningen med at ordførerne besøker
virksomhetene (helse, skole etc) har vært veldig godt mottatt ute. TV2 har varslet at
de ønsker å ha en reportasje om dette. Det legges opp til ca 1 dag i måneden, max.

● Politiske møteplan 2025. Ordfører besluttet at den opprinnelige planen med fire
møterunder legges frem med saken. Det vil eventuelt bli innkalt til temamøter ved
behov.

● Julegrantenning i Frederikshavn. Administrasjonen vurderer administrativ deltagelse,
og legger det frem for Erik Sørensen, som leder av HMKN, for vurdering av politisk
deltagelse.

● Beredskapsråd. Innkallingen til beredskapsråd 31. oktober sammenfaller med KS
høstkonferanse, og beredskapssefen bes om å finne en annen dato i uken etter.

● Det har kommet inn to stevninger til arbeidsretten. Det legges opp til en orientering
fra kommuneadvokaten i slutten av formannskapsmøtet 11.9.24.

● Utfyllende organisasjonskart. Årsverk er ikke oppdatert i det organisasjonskartet som
ble lagt ut i dag, men vil komme snarest mulig.



● Det er planlagt feiring av olympisk gull i Stavernshallen i morgens, ordfører
videresender invitasjon til KST. Ordfører ønsker å overrekke gavesjekk fra kommunen
til klubben.

● Omstillingsarbeidet. Vilhelm Einen, Merethe Lindhjem samt rådgiver fra PWC
orienterte om status og fremdrift for omstillingsarbeidet

● Boligstiftelsen - eventuelt salg. Administrasjonen forbereder sak, som forsøkes lagt
frem i neste møterunde.

● Aktivitetsplikt. Rikke Hellum orienterte om aktivitetsplikt og samarbeid NAV, AoK og
iFokus. Sak vil bli foreslått trukket i hovedutvalget og sendt tilbake til
administrasjonen, og det legges frem ny sak i neste møterunde. Meldingen går som
den er.

● Ordfører ba om at ordfører, varaordfører samt aktuelt utvalg blir varslet når det skjer
ting innenfor et tjenesteområde, som man forstår vil bli slått opp som nyhetssak i
media.

● Arealeffektivisering og Torget 1 - Jan Olav Vagle informerte. Administrativ gruppe for
arealeffektivisering har møte denne uken, og det legges opp til felles møte med
politisk gruppe neste uke.
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